
Z A P I S N I K
XXXII sjednloe SJsupštine opštine Banja Lulca od 2Б.?.19б5»

kulture.

Dragan
e da si 
01 Babi

Sjednica Јз poćela u 18 Sasova u Vjeonici Doaa 
Pređsjedava Llilorad Popović.
Zapiauik vodi službenik Skupštin© opštin© Olujić
Po izvršenoj prozivci, predsiedavajući konstatu- 

ednici prisuatvuic 70 odbornika, dok je otsutno 50 1 
ć, Džankić, Gazic, Guzjan, Knožević V., Lazić. Lićina,

Macanović S, Pavićar, Plavćić, latićj Basarić, Brkljac, Buca, 
Grozdanić, Кеошап, Knežević H, Macanović N, L-ujlajlić, arče— 
tić, Llažnr, Memić, Odić, Porović, Pirolić б, Г:о4)а, Hunđijlć, 
StoJnić,Salvarlca i Vranješ.

Za sjednicu ja usvojen slijedeći
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1. PriJedloB Ođluke o ođredjlvanđu najviših cije- 
na i najviših aarži u maloprodaji ođredjenih proizvoda,

2. Priiedlog Odluke o izmjeni Odluke o stopama op- 
Štinskih doprinosa I poreza i o visini doprinosa i poreza коД
se plaćaju u gođišnjim paušalnim iznosima,

5* Prijedlog Sješenja o razrješenju direktara Za- 
voda za društvenl razvoj, plan i statiatiku, j-fbid-orQ.

4. Priieđlog Hješenja o inenovanjuVZavoda za đruš- 
tveni razvoj, plan I statistiku,

5. Prijedlog Hješenja o postavljenju opštinakog su- 
dije za prekršaje,

6. Prijedlozi rješenja o davanju .varanoija*
- SPP"Banja Luka",
- Hotelskom ugoetiteljskom preduzeću "Bosna'*,
- Preduzeću PTT saobraćaja,
- Trgovinskom pređuzeću "Trgoproaet,
- Opstoj bolnici,
- Pabrici coluloze i viskoze,
- Pređuzeću "Trudbenikf•

7. jPrljedlog Rješenja o odredjivanju Udruženja bore- 
ca NOH Бапја Laisa organoia korišćenja ш  nekretnimma u ulicl M. 
Titate 167,

Prijedlog Rješenja o izuzlmanju iz posjeđa nacio- 
mlizovanog nelzgradjenog građjevinskog zemljišta od Hadžiselimo— 
vić Mebage,



9* Prijedlog ZaicljučKB o davanju saglaoaosti ш  cije- 
ne ueluga gradskog sao b raćaja.

Odbornik Muburđarević traži da se Skupština informiše
0 slućadu zgrade u ulioi Tlađiaira Nadzora o kom je svojevremono 
pisala i štampa, kao i o naoinu raspodjele atanovn kojina raspo- 
laže Skupština.

Zatia se prsšlo aa rdešavanje po dnevnom ređu.
1. Izvjestilac je Ptković Bojan.
Ođbornik Jaićević sraatra, da su cijene ora?evnog drvs- 

ta previsoke. Navodi primjer da Pabrika celuloze i viskoke dobi- 
va znatno bolje drvo po nižim cijenaaia, koje ne pi'elaze 9»000 di- 
nara po 1 prm. Traži objaanjenje, koji svu elementi ulaze u maržu.

Odbornik kurt, takodjer smatra da su nanoraalno viso- 
ke cijeno drveta, uglja kao 1 nesa, posebno telećeg.

Odbornilc Džubo slaže se sa prirajeđbama da je vrlo pre— 
skupo. Siaatra,takodjer, da bi se visina maržl morala preispitati
1 da bi se tada pokazala dinjenica da su 1 one provisoko odredjene.

Ođbornik Зекаап primjećuje bi, pošto зе sađa rađi o ve- 
Žoj masi srodstava, aarže morale da budu niže od dosadašnji.

Odbomik Šolaja istiće, da trgovina no obezbjediuje do- 
voljno kolićine cmog hljeba. Smatra da je neopravdano povećanje 
cijena mesa u solikoj mjori, kao i da je raalika u oijeni uglja 
"Kreka" i "LauS" suviše aala, obzirom na razliku u Icvalitetu.

Odbornik Konjik postavlja pitanje, da li će poskuplje- 
nje uglja biti i za one koji su ugalj već upiatili. Traži da se ob— 
jasni zbog ćega postoje razlike u cijeni kod pakovanja byašno raz- 
ne težine. Smatra da su cijone mlijeka pretjerano visoke.

Odbornik Verem, traži da se amanji oijena e r m  hljebu 
i navodi đa je većina sradova odredila manje oijene.

Odbornik Buzadžić podržava prijedlog da se cjene aoea, 
uglja i drveta smanje.

Vasić Mihajlo direktor "Gradje", pređlaže izvjesne ko~ 
relcture u cijeni uglja. Objašnjava da su cijene uglja iz manjih 
rudnika bile slobodne i đa su zbog togn rnale razlike prema cjenama 
uglja iz većih rudnlka, i ako je taj ugalj boljeg kvaliteta. Obav- 
ještava Skupštinu da će se ug&Ij koji Je već uplaćen isporućiti 
po ranijoj cijeni.
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Izvjestilao Petković objaanjava, da "Žitoprodukt" ga- 
rantlra dovoljne kolićine crnog hljeba, pod uslovom da njegova ci- 
jena bude stimulativna.

Cerović Dušan, predstavnik Građske mljekare objašnjava 
da su cijene mlijeka naglo poraslo, jer su amanjeni ili ukinuti op- 
štinski regresi. SO je do sada davala 15 dinara po litri, a sada se 
predlaže samo 5 dinara.Tvrdi da ekonomska cijena mlijeka iznosi oko 
190 dinara.
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Od"bornik Božić, smatra da bi trebalo колкгetizirati l 
cijeae kod onlb artikala kod kojih ae utvrdjuje samo taarža•

Eredsđedavajući Popovlć, objašnjava da to aavisi od ,(oa- 
bavsih oijena i da je za te artiicle Skupština ovlaštena da odredi 
samo imržu.

Odbornik Ivanić, siaatra da je neopravdano da ustanove i 
preduzeća plate već uplaćeni ugalj po novod oijeni, jei- bi to ust- 
vari znaćilo da su oni kreditirali "Grad^u” nekoliko njeseoi bes- 
platno.

Odbornik Savlć, smatra da nije logićno da budu iste oi- 
jeno u Бапјја Luci i u Strićićizaa, gdjje su troškovi prevoza đaleko 
veći.

Izvjestilac Petković objašajava, da na teritorlji opšti- 
ne ne mosu biti razlićite cijene, a troškovi prevoza da se medju- 
sobno kaopenzireju.

Odbornik Pirolić Мећо, smatra da je ovalcav skok cljena 
nešto prevtook i da je trebalo paralelno sa ovim ciframa dati i 
prooenat povećanja kao i pregled cijena u slićnlm gradovima. Ta- 
kodder је trebalo dati inforaaciju o tome kako će ove cijene uti- 
cati ш  poslovanje u trgovinl, a kako ш  atandard gradjana.Smatra 
da ovo povećanje prelazi planirano povećanje troškova života od 
oko kao i da su narže u cjelini previsoko odredjene.

Odbomik Ciganović, predlaže da se u naređnom periodu 
detaljjno analizira robni promet u opštini i predlože odgevarajuće 
mjšre, jer je oćevidno da su trgovinske usluge preskupe, a nrle 
previsoke.

Izvjestilac Petković obavještava Skupštinu da je Savjet 
za robni pronet zakljućio da u septembru izneso pred Skupštinu «a- 
asalizu stanja u robnom prometu zajedno sa priaedlogoa potrebnih 
mjera.

Pilipović Safet član SkJVjeta za robni promet, istiće daSe; Xožena rješenja nisu idealm, a о ш  koja se tiču uglja i drve- 
đe au 5ak i Bumnjiva, ali da зе moraju donljeti radi hitnosti. 

Kasnije treba Sitav naš trgovinaki sistem podvrgnuti detaljnoj &na- 
lizi.

Odbomik Kurt traži, da зе rjješavanjo o cjenama đrvleta 
i uglja odloŽi, јег nije dato dovoljno elemeneta za ođluživanje.

Odbornik Džubo saatra, đa je u trgovini privredna refor- 
ma ohvačcna samo kao povišenje cijena, a ne 1 kao traženje vlasti- 
tih aogućncsti. Smatra, da novim maržama ne treba sankcionisati sa- 
đašnje slabosti u trgovini, jer 1пабе trgovina neće nikad potraži- 
ti izlaz U integraciji 1 drugim ekonomskim zahvatima 1 zadovolji- 
će se stanjem kojim se mi ne s;iijemo zađcvoljiti.

Odbomik Kuzinkijević amatra, da treba obrazložiti zbog 
беда postoje razlike u eijenana pakovanog brašna.

Odbornik Jajćević iznosi, da bi odobriti ovako visoke mar- 
že jaiačilo priznati jedno nenormalno stanje u trgovini.
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Prsđs^odavajući Popović siaaiTa, da radoe ori^anisasije 
ne salju nekritićki prihvatiti ove cijena , јег one predatavljaju 
ogrnju granicu, i ako još uvjek ne predatavljaju ekono.'aske ci.ja- 
ne. Za stvaranje ekonouiskih, cijana treba vreraena i ođgovarajuca 
sredstva. Za 48 sati, koliko s.ao iraall na raupolaoanju nlje bilo 
mosuće egaaktno iskalkulisati sve potrebne elemonte, ali ipak o 
svakom ovora prijedlogu postoji odredjena doiaraontacija.Medjutim, 
prilikora uklapcuija u ove cijene, svaka radna arganizacioa dužne 
Je da potreži i svoje viastite mosućnosti i da sa cjjenama ide 
iapod maksimuma gdje god Je to aoguće. U toia suislu. radniia orga— 
niaacijaaa treba uputiti preporuku Simpštine. Tr^ovinskom predu- 
zeću **Voćar" bilo Je nubno odobriti da već od danas radi sa no- 
vim cijenaaa, Јег bi inaće nastao zastoj u snabdjevanju. To odob- 
renje Skupština sad treba da sankcioniče.

Vasić Mihajlo direktor"Gradje" smatra. da bi odgadja- 
nje utvrdjivanja cijena uglja i drveta bilo štetna i za rađnu or- 
ganizaclju i za gradjane.

Međič fiade, direktor Zavođa za društveni razvoj, plan 
i statistiku 1апоз1, da će privredna reforiaa u znatnoj mjeri ote- 
žati ppložaj trgovine, što se vidi iz podatka da su prošloCjodiš- 
nji fondovi i trgovinc od 800 millona đinara soanjeni na 200 mili- 
ош.

Odbornik PiSteljić, saatra đa je uz ovaj prijedlog ci- 
jena trebalo dati odbornicioa na uvid i ođgovarajuće kalkulacije.

Ođbornik Seksan smatra, da je nužno izraeđju pojedinih 
vrsta uglja uspostaviti razliku u cijeni koja odgovara razlici u 
kvalitetu.

Odbornik Duvnjak zalaže se đa se odredjivanje cijena ug- 
lja 1 drveta ne odgadja.

Odbornik JSaranćić smatra da se oij&ne uglja 1 drveta mo- 
raju proispitati, bilo saaa ili na jednoj od slijedećih sjeđnica*

Odbornik Pžubo predlaže, da se ove cijene usvoje, ali 
da зе u roku od 30 dana sve cijene ponovno preispitaju na bazi 
kalkulacija koje bi se đostavile odbomicima.

Odbornik Pirolić smatra, da bi ogrev зокао biti jeftini- 
ji na račun ^radjevinskog materljala, obzirom dan%radja"radi sa 
obe vrste robe.

Odbornik Kurt, slaže se sa prijedlogoa odbornika DSube 
da se cijene odobre, ali pod uslorom da se u roku od 30 dana pod- 
nesu preoizne kalkulacijo,

Ođbornik Jovlć« smatra da rezerve ne treba tražiti аашо 
u prolzvodnji, već i u trgovini.

Odbornik Trkulja predlaže da se cijene odobre jer amo 
na to prlnudjeni, ali da se za jeđnu od slijedećih sjednica prip- 
rcmii kalkulacija povečanja troškova života da bi mogli da vidiao
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kakav je efekat ovih cijena.
Odhornik Markić amatra, da au oijenu drveta kao 1 ci- 

jene nlijeka previaoke i da bi trehalo da ae snize na račun oije— 
ш  druglh artikala koji nisu nužni za život.

Odboraik Verem predlaže, đa se cijena crnoia hljebu aoi- 
Zi na 150 dinara, a razlika da se prenese na druge vrste hljeba.

Bosnić Milan, tržnl inspektor istiće, da se ne sraiju 
ponovo stvoriti takvi odnosi da proizvoanja cmog hljeba bude ne- 
rentabilm sa preduzeće.

Predstavnik "Žitoprodukta” objašnjava da će ove cijene 
OEOgućiti da potrpšnja diktira asortiman proizvodnje.

Izvjestilac Petković Bojan dao je odgovore na pitajaja
ođbornika.

Predsjedavajući Popović obavjestio je Skupstinu da će 
se cijene uglja smanjiti za iznos 3aveznog poreza na pro.cet, a 
dok traje regres neće se računati ni opštinski porez na promet,

Poslije završane dlskusije prijedlog odluke prihvaćen 
je jednoglasiiO sa slijedećim zakljućcima:

1. da se radnira organizacijama u oblasti robnog prome- 
ta preporufii da u okviru propisanih cijena realno odrede svoje ci- 
jenef starajući se pri tome da nadju i iskoriste svoje unutrašnje 
rezervo,

2* Ba зе na jednu od narednih sjednica iznese infoima- 
cija o povišenju troškova života do kojih je došlo povišenjea eije- 
na robe i из1ида,

3. da se na jednu od narodnih ejednica iznese anaiiza 
O atauju robnog proneta i trgovinskih organizacija u Banjoj Luei 
aa prijedlogam potrebnih ajera* $н£нккан±8Н Analizu treba da prip- 
reini iiavjet za robni proaetf

4. da se u roiiu od 30 dana pred "kupštinu iznesu preciz- 
ne icalkulacije svih cijena koje su sađa odobrene.

< . V •

2. Izvjestilac je Serdarević Jusuf, 2lan Savjeta za 
plan i finansije.

Diskusije nije bilo i prijedlog Odluke usvojen je j-ed-
noglaano«

3* Izvjestilac je Gunić Džavlđ, ćlan Komislje za kadrov- 
skla pitanje, izbore i imenovanja.

Odbornik Trkulja postavlja pitanje na koju dužnost od- 
lazi 2ađe Međić.

Izvjestilac odgovara da to nije definitivno rješeno, ali 
da зе planira u Eartijsku školu.
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Prijedlog H^eSenja usvojen је jednoglasno.

4, Izvjeatilac je Gunić Džavid.
Odtcrnik Božić dopunio je izlaganje izvjestioca da 

se za direirtora Zavoda predlaže Ronćević Vlado, ko;}i je i rani-
Je obavljao odgcvorne funkcije u privredi.

Prijedlog Rđešenja usvojen je s uzdržania
glasoa.

5.Izvijestilao je Gunić Džavid.
Diskusije nije dilo. Rrijedlog Rješenja usvojen je

jednoglasno.
6. Izvjestilac jo Serdarević Jusuf.
Prijedlozi rješenja o davanju garancija usvojeni зи

jednoglasno.j
7. Izvjestilac je Skanđerija Veljko.
Prijeđlog Rješenja usvojen je jednoglasno.
8. Izvjestilao je Sktnderija Veljko naćelnik Sekre-* 

tarijata za finansije.
Frijsdlog Sješenja usvojen je jednoglasno stim, da 

se naćin lsplate za naciomllzovano zeraljištc reguliše kaenijc 
u đogovoru sa strankoci.

9. Izvjestilae je predsjedavejućl Popović Milorađ.
On је obavjestio Skupštinu da je Savjet za komunalne poslove prifct- 
vatio povišenje cijena usluga prađskog saodraćaja z© 10 odnosnc 
20 dlnara po karti i da se ovom cijenom samo donekle podmiruju 
povcćani materijalni trošlcovi preduzeća "Autoprevoz”. Predlaže da 
se ove eijene ododre, a da preduzeće naknadno predloži cijene na 
bazi predizne ekonomske raćunice.

Prijedlog Rješenja usvojen je jednoglasno.
Sjednica je završona u 21,40 ćasova.


